
Verklaring Kascommissie Jeugdschaakclub Magnus Leidsche Rijn 

Op 22 oktober 2017 hebben ondergetekenden, Hanneke Barth en Sander van Egmond, als leden van 
de kascommissie de boeken van de Jeugdschaakclub Magnus Leidsche Rijn over het boekjaar 2016-
2017 gecontroleerd en akkoord bevonden. 

Dit hebben we gedaan aan de hand van een uitgebreide checklist. De boekingen waren voorzien van 
de benodigde bijlagen en stukken, die steekproefsgewijs gecontroleerd zijn. Ook sloten de balans en 
de resultaten rekening aan. Alle door de commissie gestelde vragen werden door de penningmeester 
gedetailleerd en deskundig beantwoord. Wij danken de penningmeester voor de geleverde prestatie 
en zijn met hem van mening dat de vereniging er financieel goed voorstaat. Wij zijn vooral onder de 
indruk van het feit dat de penningmeester de openstaande lidmaatschapsgelden tot een minimum 
heeft weten te beperken.  

Aanbevelingen 
Nu de vereniging steeds verder groeit, neemt de omzet van evenementen en de bar toe. Wij zien 
geen aanleiding voor bewuste of onbewuste fouten in de afrekening hiervan. Echter de financiële 
verantwoording is minder volledig waardoor onvolkomenheden zou kunnen ontstaan. In het 
jaarverslag worden alleen de netto bedragen genoemd. De feitelijke omzet en daarmee de financiële 
risico’s zijn vele malen groter. Wij bevelen daarom aan om de financiële verantwoording van de 
evenementen en de catering een kwaliteitimpuls te geven. Dit kan bijvoorbeeld door een 
(gestandaardiseerde) begroting en afrekening per evenement op te stellen. 

Wij juichen het initiatief van het bestuur voor een jaarlijkse vaststelling van de inventaris van de 
spelmaterialen van harte toe. Ook dit zal bijdragen aan een verkleining van financiële risico’s.  

Utrecht/Nieuwegein 

25 oktober 2017 

Hanneke Barth en Sander van Egmond 

 


